
Full Informatiu del Grup Municipal de 

CONVERGÈNCIA I UMÓ 

El Col·legi Públic Diví Mestre no dóna classe 
(L'ALTRA CARA DEL MIL·LENARI) 

Al full informatiu difós per l'Ajuntainent socialista 
la setmana passada hem llegit: 

"Des de fa uns mesos s'havien detectat al C. P. 
Diví Mestre nous problemes de filtracions d*aigua a 
la teulada de l'edifici principal, on el curs 1986-87 s'hi 
van fer obres". 

" Al mes d'octubre es va fer evident la importàn-cia d'aquestes goteres i es va acordar fer les obres pre-vistes el més aviat possible; es va considerar que el moment idoni eren les vacances de Nadal". "Quan els treballadors van iniciar les obres, i van aixecar les teules i revestiments, es va fer evident que Testat de la coberta en el seu conjunt requeria una actuació més àmplia". "La necessitat de fer el canvi total de la coberta d'un edifici escolar en funcionament comporta, ine-vitablement, una enorme complexitat". 
CONVERGÈNCIA I UNIÓ PREGUNTA: 

1 - Per què des del curs 86-87 no s'havia fet cap 
manteniment a la teulada? 

2 - Per què serveixen els períodes de vacances? 
3 - Per què no hi ha cap pla de conservació dels 

edificis escolars? 
4 - Quan la direcció de l'escola comenta les defi-

ciències que veu, per què no s'actua amb intensitat? (Fa 
uns anys ja es varen presentar goteres). 

5 - Per què no es fan revisions quan l'edifici és 
antic? 

6 - Per què no s'han gastat més diners en la conser-
vació d'aquesta escola? 

7 - Què fa la regidora d'Ensenyament (que té 
dedicació exclusiva?). 

Tenin en compte que el responsable de la conserva-
ció de les Escoles Públiques és l'Ajuntament i que els 
socialistes manen des de les eleccions el 1987, és ben 
manifesta la DEFICIÈNCIA de la seva gestió en l'ensen-
yament. 

L'alcaldessa es preocupa molt de l'aparença i es 
descuid^ de les tasques de poc lluïment però que fan que 
les coses funcionin a la llarga, bé. 
LES MESURES PER GARANTIR LES CLASSES 

Al full de l'Ajuntament es proposa el següent: 
1 - "Mantenir funcionant les classes de pàrvuls, que estan en un edifici diferent i aïllat de les obres. 2 - Traslladar temporalment les classes a altres centres educatius que disposin d'alguns espais que es 

puguin adequar com a aules i que concretament són: C. P. Salvat Papasseit (av. Caldes), els cursos de ler. i 2on. d'EGB i en un espai anex al C. P. Princesa Sofia (c/. Pau Picasso), de 3er. a 8tè d'EGB, compartint serveis essencials". 
I afegeix que aquestes mesures són fetes d'acord o 

conjuntament amb el Departament de la Generalitat. 
ELS PARES DEL DIVÍ MESTRE NO HI SÓN D'ACORD NI ELS MESTRES TAMPOC 

La proposta que ells fan és que els 10 barracons que 
han d'instal.lar-se al carrer Granollers al costat del Prin-
cesa Sofia es montin al costat del C. P. Salvat Papasseit a 
la Rambla de la Unió i en el terreny que hi ha al costat del 
Casal Sant Jordi, les Piscines i l'Institut de Batxillerat. 

Aquest espai és el més proper al Diví Mestre i 
s'estalviarien el desplaçament al Princesa Sofia, accep-
tant que els serveis que doni el Salvat Papasseit siguin 
inferiors als que dongui el Princesa Sofia. 

Ha d'escoltar-se al Consell Escolar (format per Di-
recció, Professors, Pares i Alumnes) i en una situació 
d'emergència com aquesta ha de fer-se allò que proposen. 

A la inspectora d'Ensenyament és segur que li sembla 
bé allò que l'Ajuntament proposi; el lloc que esculh. És 
l'Ajuntament qui té la última paraula sobre els terrenys 
disponibles. 

Degut a la importància de la situació, l'alcaldessa ha 
de dialogar davant el Consell Escolar deixant l'aire auto-
ritari que ja ha fet empipar els pares dels alumnes. Només 
amb bones maneres i fent cas els pares es normalitzarà la 
situació. 

En el fons, ells tenen la raó de queixar-se i són ells 
els que pateixen la mala gestió de l'Ajxmtament. 
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